

CARTA ALIRAN PROSEDUR PERMOHONAN ZAKAT

PEGAWAI BERTANGGUNG JAWAB	ALIRAN KERJA	PROSES KERJA	REKOD
Unit Zakat, Sedekah & Wakaf		Buat iklan dilaman web utama UiTM Cawangan Kedah. Borang Permohonan Zakat diletakkan di <i>Students Download Center</i> dilink berikut : https://kedah.uitm.edu.my/index.php/student	Pekeliling Permohonan Bantuan Zakat
Pemohon		Muat turun Borang Pengesahan Pendapatan. Cetak dan isi borang tersebut serta dapatkan pengesahan tandatangan dan cop Imam/ Penghulu.	Borang Pengesahan Pendapatan ATAU salinan Slip Gaji
		Isi Borang Zakat Online dilink berikut https://forms.gle/wCqGQVJZuGCNbbuJ6	Borang Permohonan Zakat
		Muatnaik salinan slip gaji ATAU Borang Pengesahan Pendapatan ibu/bapa yang telah disahkan di bahagian akhir borang tersebut.	Borang Pengesahan Pendapatan ATAU salinan Slip Gaji
Pengerusi JK Agihan Zakat		Mengagihkan data permohonan zakat pelajar UiTM Kedah kepada wakil fakulti. Wakil fakulti akan mengagihkan data permohonan tersebut kepada Pentadbir atau Penasihat Akademik.	Data Borang Permohonan Zakat Pelajar UiTM Kedah
Pentadbir ATAU Penasihat Akademik (PA)		Proses temuduga akan dijalankan oleh Pentadbir ATAU Penasihat Akademik mengikut fakulti pemohon. Pentadbir ATAU Penasihat Akademik akan menyokong atau tidak menyokong permohonan tersebut. Serahan semula data yang telah diproses kepada wakil fakulti.	Salinan bercetak borang pengesahan pendapatan atau salinan slip gaji.

Jawatankuasa Agihan Zakat		<p>Mesyuarat Jawatankuasa Agihan Zakat untuk menentukan jumlah pelajar dan jumlah bantuan yang akan diberikan.</p> <p>Senarai akhir akan dibawa dan diluluskan dalam Mesyuarat Jawatankuasa Tabung Amanah Zakat</p>	
Unit Zakat Sedekah dan Waqaf		<p>Mesyuarat Jawatankuasa Tabung Amanah Zakat UiTM Kedah untuk meluluskan senarai dan jumlah agihan zakat.</p> <p>agihan, edaran maklumat pemohon Berjaya sahaja akan dimaklumkan di dalam , email pemohon dan website UiTM Cawangan Kedah.</p>	Minit Mesyuarat Agihan Zakat
Unit Zakat Sedekah dan Waqaf		Umumkan senarai pelajar yang berjaya melalui laman web UiTM Kedah dan akaun rasmi facebook A.C.I.S	
Bendahari		IBG duit kepada pemohon	
Unit Zakat & Bendahari		Rekod semua senarai dan jumlah dibelanja dalam akaun Tabung Amanah Zakat UiTM Kedah	
		Selesai	